

*Ordered*, That His Excellency's Speech be referred to the said Committee.

His Excellency's Speech to be printed.

*Ordered*, That Two hundred Copies of His Excellency's Speech be printed for the use of the Members of this House.

Journals to be printed.

*Ordered*, That Two hundred Copies of the Journals of this House, for the present Session, be printed in the English and French Languages, for the use of the Members of this House, under the direction of Mr. Speaker.

Postage of Letters addressed to Members to be paid by the Clerk.

*Resolved*, That the Postage of all Letters and Manuscripts addressed to any Member sitting in the House during the Session, be paid by the Clerk thereof, and charged in the Contingent Accounts of this House.

Committee to prepare Lists of Members to compose Standing Committees.

*Resolved*, That a Committee of eleven Members be appointed, to prepare and report with all convenient speed, Lists of Members of this House to compose Committees: 1st. Of Privileges and Elections. 2nd. Of Grievances. 3rd. Of Courts of Justice. 4th. Of Public Accounts. 5th. Of Education and Schools. 6th. Of Agriculture. 7th. Of Trade. 8th. Of Roads and Public Improvements. 9th. Of Expiring Laws. 10th. Of Private Bills. 11th. Of engrossed Bills and Bills to be engrossed; each of which Committees shall be composed of seven Members, three of whom shall form a Quorum, and they shall have power to report to the House, from time to time, their observations and opinions upon the subjects and matters which shall be referred to them by the House, as belonging to that class of objects for which they are severally appointed, with power to send for persons, papers and records.

*Ordered*, That Mr. Bourdages, Mr. Neilson, Mr. Lafontaine, Mr. Kimber, Mr. Archambeault, Mr. Vanselson, Mr. Viger, Mr. Huot, Mr. Duval, Mr. Girouard and Mr. Cuvillier do compose the said Committee.

Batiscan and St. Maurice Road Commissioners Report.

Mr. Bureau presented to the House, the Report of the Commissioners for completing the Road from the Valley of Batiscan to St. Maurice.

Appendix (A.)

For the said Report, see Appendix (A.) at the end of this Volume.

Various Documents from the Hon. D. B. Viger.

Mr. Speaker laid before the House, various Documents by him received from the Honorable Denis Benjamin Viger, named to proceed to England and support the Petitions of this House to His Majesty, and both Houses of the Imperial Parliament.

Appendix (B.)

For the said Documents, see Appendix (B.) at the end of this Volume.

To be printed.

*Ordered*, That Two hundred Copies of the said Documents be printed for the use of the Members of this House.

Tenders for Printing laid before the House; and referred.

Mr. Speaker laid before the House, Tenders received by the Clerk thereof, for the Printing required for the House.

*Resolved*, That the said Tenders be referred to a Committee of five Members, to examine the contents thereof, and to report thereon with all convenient speed, with power to send for persons, papers and records.

*Ordered*, That Mr. Huot, Mr. Tessier, Mr. Young, Mr. Vanselson and Mr. Besserer do compose the said Committee.

Then, on Motion of Mr. Bourdages, seconded by Mr. Bouffard,

The House adjourned till Friday next.

*Ordonné*, Que la Harangue de Son Excellence soit référée au dit Comité.

*Ordonné*, Que deux cents Copies de la Harangue de Son Excellence soient imprimées pour l'usage des Membres de cette Chambre.

La Harangue de Son Excellence, à être imprimée.

*Ordonné*, Que deux cents Copies des Journaux de cette Chambre, pour la présente Session, soient imprimées dans les Langues Anglaise et Française, pour l'usage des Membres de cette Chambre, sous la direction de M. l'Orateur.

Journaux à être imprimés.

*Résolu*, Que les Frais de Poste, pour toutes Lettres, Ecrits et Papiers, adressés à aucun Membre siégeant dans cette Chambre, durant la Session, soient payés par le Greffier d'icelle, et portés aux Dépenses Contingentes de cette Chambre.

Frais de Poste pour Lettres adressées aux Membres, à être payés par le Greffier.

*Résolu*, Qu'il soit nommé un Comité de onze Membres, pour préparer et rapporter, avec toute la diligence convenable, des Listes de Membres de cette Chambre pour former des Comités, 1° De Privilèges et Elections; 2° De Grièfs; 3° Des Cours de Justice; 4° Des Comptes Publics; 5° Pour l'Éducation et les Ecoles; 6° D'Agriculture; 7° De Commerce; 8° Des Chemins et des Améliorations Publiques; 9° Des Lois expirantes; 10° Des Bills privés; 11° Des Bills grossoyés et à grossoyer, chacun desquels Comités sera composé de sept Membres, dont trois formeront un Quorum, et aura pouvoir de faire rapport à la Chambre de temps à autre de ses observations et opinions sur les sujets et choses qui lui seront renvoyés par la Chambre sur les objets pour lesquels il sera constitué, avec pouvoir d'envoyer quérir personnes, papiers et records.

Comité pour préparer des Listes de Membres, pour former des Comités permanens.

*Ordonné*, Que M. Bourdages, M. Neilson, M. Lafontaine, M. Kimber, M. Archambeault, M. Vanselson, M. Viger, M. Huot, M. Duval, M. Girouard et M. Cuvillier composent le dit Comité.

M. Bureau a présenté à la Chambre le Rapport des Commissaires, pour compléter le Chemin depuis la Vallée de Batiscan à Saint-Maurice.

Rapport des Commissaires du Chemin de Batiscan à St. Maurice.

Pour le dit Rapport, voir Appendice (A.), à la fin de ce Volume.

Appendice (A.)

M. l'Orateur a mis devant la Chambre, divers Documents qu'il a reçus de l'Honorable Denis Benjamin Viger, nommé pour se rendre en Angleterre, et y appuyer les Pétitions de cette Chambre à Sa Majesté et aux deux Chambres du Parlement Impérial.

Divers Documents de l'Hon. D. B. Viger.

Pour les dits Documents, voir Appendice (B.), à la fin de ce Volume.

Appendice (B.)

*Ordonné*, Que deux cents Copies des dits Documents soient imprimées pour l'usage des Membres de cette Chambre.

Les dits Documents à être imprimés.

M. l'Orateur a mis devant la Chambre, des Propositions reçues par le Greffier d'icelle, pour les Impressions requises pour la Chambre.

Propositions pour Impressions, mises devant la Chambre, et référées.

*Résolu*, Que les dites Propositions soient référées à un Comité de cinq Membres, pour en examiner le contenu, et faire rapport sur icelles, avec toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer quérir personnes, papiers et records.

*Ordonné*, Que M. Huot, M. Tessier, M. Young, M. Vanselson et M. Besserer composent le dit Comité.

Alors, sur motion de M. Bourdages, secondé par M. Bouffard.

La Chambre s'est ajournée à Vendredi prochain.

Friday,

Vendredi,